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Abstract (en)
[origin: US7001182B2] Detonating projectiles are fired into a target area by a weapon, the time between firing and detonation being one second or
less. By setting the target location at the same distance as e.g. the edge ( 1 ) of a building ( 3 ), however laterally displaced with respect to that edge,
it is possible to obtain an effect also in an area invisible to the bearer of the weapon. For simulating this weapon, for example in house-to-house
fighting, it is proposed to affix devices ( 5 ) comprising a sensor ( 22 ) and a transmitter ( 27 ) to obstacles. When the weapon is fired, a simulation
device provided on the weapon transmits a firing signal to the sensor ( 22 ), the latter activating the transmitter ( 27 ). Similarly to the real effect
of the weapon, the transmitter ( 27 ) emits an impact signal in the impact area ( 7 ) which also includes the mentioned area which is invisible to
the bearer of the weapon. On account of the independent operation of the transceiver unit ( 5 ), it is possible to simulate the effect of this weapon
substantially without delay as compared to reality.

Abstract (de)
Eine Waffe verschiesst am Zielort detonierende Geschosse, wobei zwischen Abschuss und Detonation Zeiten von einer Sekunde oder weniger
vergehen. Durch Festlegung des Zielpunktes in gleicher Entfernung wie zum Beispiel die Mauerkante (1) eines Hauses (3), jedoch seitlich
gegenüber der Kante versetzt, ist es möglich, auch an einem vom Träger der Waffe nicht einsehbaren Teil eine Wirkung zu erzielen. Zur Simulation
dieser Waffe, zum Beispiel im Häuserkampf, wird vorgeschlagen, an Hindernissen Vorrichtungen (5) anzubringen, die aus einem Sensor (22)
und einem Sender (27) bestehen. Eine an der Waffe vorhandene Simulationsvorrichtung sendet bei Abschuss ein Abschussignal an den Sensor
(22), der daraufhin den Sender (27) aktiviert. Der Sender (27) strahlt in Annäherung an die reale Waffenwirkung sein Wirkungssignal in das
Wirkungsgebiet (7), das auch den genannten, von Schützen nicht einsehbaren Bereich umfasst. Wegen der autarken Wirkungsweise der Sender-
Empfängereinheit (5) ist es möglich, die Wirkung dieser Waffe praktisch ohne Verzögerung gegenüber den realen Verhältnissen zu simulieren.
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